
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 20200608 

1. Ordföranden förklara mötet för öppnat. 

2. Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

3. Kolmården Cup kommer att genomföras i enlighet med FHM:s och RF:s 

rekommendationer/riktlinjer gällande covid-19. Cupgruppen har beslutat att inte ha några 

former av lotterier under cupen, ingen försäljning av hamburgare eller korv kommer att ske. 

Beslut gällande övriga kioskvaror tas senare av cupgruppen. Cirka 70 lag anmälda till 

dagsdatum. 

4. -Beställt material är fördelat på anläggningen, Erik skickar ut brev till ledare angående detta. 

-Ledarmöten har genomförts i små grupper och har varit mycket uppskattat från ledarna. 

-90 barn anmälda till årets fotbollsskola, 10 ungdomar kommer att jobba som ledare, Björn 

Fång och Johan Svanström är ansvariga ledare för fotbollsskolan. 

-Flygblad kommer att dyka upp i området med uppmaningen att få fler flickor intresserade 

att börja spela fotboll. 

-Nya dressar kommer 9/6. 

-Anläggningen är i fas med fastlagd underhållsplan. Skräpigt runt kullaplanen, uppmaning till 

alla att hålla rent o snyggt runt planen. 

-Den reviderade budgeten ligger i fas, budget för medlemsavgifter är passerad. Magnus 

kollar över medlemsavgifterna.  

-Ny sponsorförfrågan finns gällande plats vid Sandvikenplanen, mer information kommer. 

-Föreningen får 10 000kr till skänks av Askling bil via ett specialerbjudande vid köp av ny bil. 

Pengarna är öronmärkta till Juniorverksamheten. 

-Påminnelse på sociala medier om att stödja föreningen genom att köpa produkter via Ravelli 

kollektionen. 

-Jordförsäljningen går bra. 

5. Arbetet med diplomerad förening pausas tills vidare. 

6. Eventuellt kommer föreningen att via Intersport ta fram en ledar T-shirt, Margareta kollar 

vidare. 

-Magnus formulerar ett brev till ledare att delas ut till föräldrar angående hjälp med 

sponsring/arbete till föreningen. 

-Margareta presenterade idén att skapa ett ungdomsråd i föreningen och att föra upp det 

som en punkt på dagordningen varvid 2 stycken representanter deltar. Styrelsen ställer sig 

positiv till detta, fortsatta diskussioner för former angående detta sker i höst. 

-Flimmer vill hyra plats för filmvisning 14/8. Flimmer är publikt ansvarig för detta 

arrangemang och har ansvaret gällande rekommendationer från FHM. Styrelsen bifaller. 

-Föreningen beslutar att skicka blommor till Kjell Widells begravning. 

7. Inga övriga frågor 

8. Nästa styrelsemöte 17/8 klockan 18,30 

9. Mötet avslutas. 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Stefan Dahlberg, Magnus Dahlin, Rickard Ljungdahl, Tommy 

Olofsson, Christoffer Borgsjö, Mats Amlé, Solveig Almkvist, Kristina Hellsvik. 

 

Sekreterare: Stefan Dahlberg  

   


